



Referat

Dato og sted: 25/1-2026, DCH-Jyderups klubhus.

Deltagere: 21

Dirigent: Michael Mandrup Bay

Referent: Majbrit Wigø Madsen

Generalforsamlingen er varslet via mail til alle medlemmer d. 30.12.2025.

Konkluderes indkaldt iht. vedtægter og alle tilsted er stemmeberettiget (har indbetalt kontingent)

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere

- Dirigent valgt: Michael
- Stemmetællere valgt: Cirkeline & Brian

2. Beretning af foreningens formand

Så er der gået endnu et år så vi prøver at se lidt tilbage.

Vi kom i mål med den store overdækning over terrassen samt nye borde.

Vi fik lavet en midlertidig trappe ned til marken i stedet for den gamle og farlige trappe.

Så fik vi afviklet vores hundefører weekend med en så stor succes at folk ville komme i år.

Så var Claus til DM i Middelfart og vi var forbi for at heppe.

Brian var med landsholdet i Norge til Nordisk mesterskab i Skyds og fik en flot 3. plads.

Der er nok også flere der har været i konkurrence.

Så har vi 6 aspiranter der er i gang med at tage instruktøruddannelsen, hvilket vi er meget glade for.

Så har Cirkeline bestået instruktøruddannelsen og overbygning på agility & DCH overbygning så stort tillykke med det.

Så slutter vi året af med juleafslutningen, der var et pænt fremmøde og hyggelig dag, tak for det.

Og til sidst er vores medlemstal på 63 medlemmer og det skal vi have vendt.

Ingen kommentarer til beretningen.

3. Regnskabsaflæggelse



- Regnskab fremlagt af: Lene Zunda Primdahl. Se vedhæftet regnskab.

Ingen kommentarer eller spørgsmål til regnskabet.

Der blevet klappet for god indsats ad Lene som stopper.

Regnskabet godkendt.

- Udkast til budget for 2027 fremlægges til orientering af Lene.

Budget baseret på 61 medlemmer uden bestyrelse og instruktører.

Ingen kommentarer eller spørgsmål til budgettet.

Kreds (20 kr.) & lands (50 kr.) kontingentet er steget.

Budgettet godkendt.

4. Fastsættelse af kontingenter for 2027

Bestyrelsen forslår at kontingentet hæves til: Træningsgebyr kr. 800,- og grundkontingent kr. 900,-.

Nuværende Træningsgebyr kr. 750,- og grundkontingent kr. 800,-.

Godkendt.

5. Indkomne forslag

- Der er ikke kommet nogle indkommende forslag.

7. Valg af formand

- Er ikke på valg.

8. Valg af kasserer

Kasserer ønsker ikke genvalg.

Det har ikke været muligt på forhånd for bestyrelsen at finde en kasserer.

Preben beretter, at hvis der ikke findes en kasserer, må generalforsamlingen stoppes, da der ikke er inkluderet udgifter i budgettet til kasserer.

Lene forklarer omkring hvilke opgaver det indeholder at være kasserer pt. Bestyrelsen forklarer, at nogle opgaver fjernes og placeres andet sted i bestyrelsen, så det fremadrettet kun er regnskab.

Pernille Molberg-Nielsen siger ok til at tage regnskabet og bliver valgt.



9. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer

- Søren Janns ønsker genvalg.
- Nina Schierbeck ønsker genvalg.

Ingen yderligere ønsker at stille op. De bliver valgt.

10. Valg af suppleanter

- Michele Langkjær ønsker ikke genvalg.
- Kirsten Beier ønsker genvalg.

Susanne Kragssaa stiller op som suppleant og bliver valgt.

11. Valg af revisorer

På valg hvert år.

Grete Timmermann ønsker genvalg.

Miriam Bønnelykke.

Begge vælges.

12. Valg af revisorsuppleant

På valg hvert år.

Claus Hillemann Jensen blev valgt sidste år.

Kenn Pyndt Lassen vælges

13. Eventuelt

Dorte spørger, om der er nogen plan for at få flere medlemmer. Bestyrelsen svarer, at planen er at få uddannet flere instruktører. Udskiftningen af træner har været større end tilgangen. Derudover er der kommet mange flere aktører i området. Vurderes at der dog er masser af potentielle kunder.

Susanne spurgte til om det ville give mening med flere kursushold.

Martin informerer omkring at deltager på hvalpe spurgte om differentieret kontingent. Grete fortalte at det ikke er muligt iht. at lands- og kredskontingentet. Derudover har der også tidligere ikke været pladser ledige på hold, men det er der pt.. Sandie informerer om at måske skulle alle ved spørgsmål omkring kontingentet forklarer hvordan det hænger sammen, så det er nemmere at forstå for deltagerne. Michael snakkede om hvordan vi kunne synlig gøre om der var pladser på holdet.



Der blev debatteret forskelligt om muligheder og udfordringer iht.: medlemmer, kontingent, udbud af hold typer, skal vægten ligges på konkurrence eller "familie" hold, muligheder for uddannelse & det hele afhænger af instruktørerne.

Info fra Lene om at der senere på året vil blive åbnet for betaling med MobilePay i Klubmodul.

Dirigenten siger tak for god ro og orden.

Mødet afsluttet kl.: 10:53

Dirigentens underskrift: _____

Michael Mandrup Bay

Referentens underskrift: _____

Majbrit Wigø Madsen

Formandens underskrift: _____

Preben Sortsø